
Zápis z V. zasedání zastupitelstva obce Dlouhá Brtnice, 

konaného dne 11. 5. 2023 v KD Dlouhá Brtnice. 

 

Přítomni: 7 – Radka Štanclová, Roman Motáček, Miroslav Fišer, František Zažímal, Martin Krejčí, 

Zdeněk Kratochvíl, Renáta Fišerová  

                                                    

Omluveni: 0 -  

 

Průběh zasedání: 

 

1) Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:05 hodin, přivítal všechny přítomné včetně 
hostů z řad veřejnosti a společnosti TCN energie a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, je 
přítomná nadpoloviční většina všech zvolených zastupitelů obce a toto zasedání je 
usnášeníschopné. Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu se zveřejněnou 
informací o konání V. zasedání zastupitelstva na úředních deskách a vyzval přítomné k podání 
návrhů na jeho doplnění nebo změnu. Žádný návrh nebyl vznesený. Následně dal předsedající o 
navrženém programu hlasovat. 
 

Usnesení č. 5/1/11.5.2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice schvaluje následující program V. zasedání ZO: 

1. Určení pořizovatele zápisu a ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání 

2.  Seznámení s výsledkem záměru zveřejněným dne 2. 3. 2023  

3. Společnost VTE Dlouhá Brtnice 

4. Diskuze, dotazy  

5. Závěr 

 

 

Výsledek hlasování: pro 7   proti 0 zdržel se 0  -  Usnesení č. 5/1/11.5.2023 bylo schváleno. 
 

2) Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu Radku Štanclovou a Zdeňka Kratochvíla a 

pořizovatelem zápisu Renátu Fišerovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Následně 

bylo o návrhu hlasováno. 

Návrh usnesení č.  5/2/11.5.2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice schvaluje Renátu Fišerovou pořizovatelem a Radku 

Štanclovou a Zdeňka Kratochvíla ověřovateli zápisu o průběhu V. zasedání ZO Dlouhá 

Brtnice, konaného dne 11. 5. 2023. 



Výsledek hlasování: pro 7 proti 0   zdržel se 0  -  Usnesení č. 5/2/11.5.2023 bylo schváleno. 

3)      Starosta obce oznámil, že dne 2. 3. 2023 byl na úředních deskách řádně oznámen záměr obce 
najít strategického partnera pro výrobu elektrické energie. Zároveň oznámil, že na vyvěšení tohoto 
záměru zareagovala společnost TCN energie indikativní nabídkou spolupráce včetně návrhu 
smlouvy. Starosta veřejnosti přiblížil důvody kroků obce k hledání partnera pro projekt výstavby a 
provozu větrných elektráren a to zejména nutné investice obce v blízké budoucnosti jako je 
výstavba a provoz centrální čističky odpadních vod, plánovaná rekonstrukce základní školy a dále 
například snaha obce najít prostředky k možnosti snížení daně z nemovitost. Zároveň starosta 
sdělil, že nabídku a návrh smlouvy doručené společností TCN energie nechala obec prověřit po 
právní stránce, kdy jí bylo osloveným odborníkem sděleno, že v případném budoucím jednání 
obce je nutná nejvyšší opatrnost, a že nabídnutá smlouva je nastavena pro obec standartně. 

4) AD 3. Následně starosta předal slovo přítomným zástupcům společnosti TCN energie. Byli 
představeni jednotliví přítomní zástupci společnosti TCN energie a pan Jan Vašíček přednesl 
veřejnosti návrh společnosti TCN energie na spolupráci s obcí, dále uvedl detailnější principy 
chodu navrženého budoucího projektu a rozvedl podmínky pro vstup obce a společnosti TCN 
energie do společného podniku ve formě společnosti s ručením omezeným s názvem VTE Dlouhá 
Brtnice. Dále přiblížil přítomným občanům podmínky nájmu pozemků potřebných pro realizaci 
projektu a také kalkulace odhadovaných nákladů a zisku z provozu větrných elektráren. Poté pan 
Vašíček předal slovo panu Zdeňku Čadkovi, který je jednatelem společnosti TCN energie. Ten po 
svém uvedení doplnil další detaily ohledně případné spolupráce s obcí. Dále vystoupil právní 
zástupce společnosti TCN energie advokát pan Michal Havel, který rozebral detaily návrhu 
společenské smlouvy a vysvětlil její znění a z něj plynoucí práva a závazky obou stran. 

 
 

5) Ad 4. Následně starosta shrnul několik bodů jednání obce a společnosti TCN energie včetně 
důvodů počínání zastupitelstva obce a vyzval přítomné včetně veřejnosti k diskuzi a položení 
dotazů souvisejících s nabídkou spolupráce zástupcům společnosti TCN energie. Občané obce 
využili tuto možnost a ptali se na detaily jak z provozu větrných elektráren, tak na právní otázky 
týkající se vstupu do společného podniku a jeho fungování, na způsob, kterým chce společnost 
získat pozemky pro realizaci projektu, na dopady těchto staveb na životní prostředí a dále 
například na zkušenosti společnosti TCN energie s problematikou výroby elektrické energie. 
Společnost TCN energie prostřednictvím svých zástupců odpověděla ihned na všechny položené 
otázky. Poté starosta uvedl, že zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice má zájem o spolupráci svých 
občanů na rozhodnutí obce o výstavbě a provozu větrných elektráren v katastrálním území obce 
Dlouhá Brtnice. Sdělil, že obec provede průzkum názoru občanů formou ankety a další jednání 
zastupitelstva obce se bude odvíjet od výsledku této ankety. Z toho důvodu nebyl vznesen žádný 
další návrh usnesení.  

 
 

 

6) Předsedající konstatoval, že byly projednány všechny body programu dnešního zasedání. Dále 
sdělil členům ZO, že předpokládá další zasedání zastupitelstva obce svolat ihned po vyhlášení 
ankety ohledně výstavby a provozu větrných elektráren v K.Ú. Dlouhá Brtnice. Závěrem poděkoval 
všem přítomným za účast na dnešním zasedání, zvláště hostům ze společnosti TCN energie a 
občanům obce za to, že využili možnost zeptat se na vše přímo této společnosti a ve 19:25 hod. V. 
zasedání zastupitelstva obce ukončil.  

 

 

7) Přílohy zápisu: 

- Zveřejněná informace o konání V. zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

- Prezenční listina 

 



 

  Zápis byl vyhotovený dne 15. května 2023 

 

 

 

 

Zapsal:  …................................ 

 

Ověřovatelé:  …................................  ………………………… 

 

Starosta obce :          ……………………….. 


